

Bestyrelsesmøde i Tunø festival

Tid: Tirsdag d. 24. januar 2017 kl. 1830

Hvor: Folkestedet, Carl Blochs Gade, Århus – lokale 0.5

Til stede: Peter, Helle, Jannie, Hans, Pia, Jacob, Anita, Bent, Rikke

Fraværende: Ingen

Økonomi

Billetsalget er i gang, og bestyrelsen opdateres nu løbende på salget.

Der sendes mail ud til alle medarbejdere omkring procedurer for booking af færge, betaling af sambo, børn mv. Vi er nu tæt på at være klar med det nye fergesystem, men mangler stadig at modtage koderne fra færgen.

Pengeløs festival

Under evalueringsmødet på Tunø blev der snakket om potentialet for en pengeløs festival. Der er mange forskellige muligheder. Dankort terminaler i alle salgssteder, Mobilepay, betaling med øl- og madbilletter. Der blev snakket om forskellige muligheder og fordele og ulemper. Anita skal undersøge mulighederne og lave et oplæg til bestyrelsen, men det forventes tidligst at kunne blive aktuelt fra 2018.

Øl-kontrakt

Der er forhandlet ny kontrakt for drikkevarer, da den gamle aftale med Royal er udløbet. Forhandlingerne er endt med at Tuborg har givet det bedste og billigste tilbud i denne omgang, og der bliver skrevet kontrakt med dem fra festivalen 2017.

Intim-koncerter

Anton er så småt ved at blive sat ind i arbejdet med at arrangere intimkoncerter. Det forventes at første koncert afholdes i marts.

Underskuds-garanti

Ansøgningen skal fremsendes officielt til Børn, Unge- og Kulturudvalget. Der er ingen tidshorisont på, på nuværende tidspunkt, men der arbejdes på det. Der afventes lige nu svar om hvordan materialet officielt skal sendes ind.

TUMA-status

Der har meldt sig en potentiel ny formand til TUMA'en. Hun har deltaget i et fællesmøde med madudvalgsformændene, hvor status på festivalen 2017 blev gennemgået, og der blandt andet blev snakket om forskellige muligheder for hvad TUMA'en kan tilbyde. Næste trin er dels at få overdraget materiale fra den tidligere formand til hende, og dels at der skal laves et oplæg om hvad TUMA'en vil servere, samt et budget på alt fra indretning til madindkøb og salgspriser, som bestyrelsen kan forholde sig til.

Forsikringer/sponsor

Bent har været grundigt igennem vores forsikringspolicer og har efter dialog med forsikringsselskabet lavet et nyt tilbud. Visse dele af vores nuværende forsikring har vist sig at være forældet og ikke dækkende for vores festival som den ser ud i dag. Det nye tilbud skærer nogen af de eksisterende ting væk, men tilføjer også nye dækningsområder. Der er opbakning til at Bent arbejder videre med det.

Omkring sponsor har Bent gennemgået alt materialet fra Pelle. Torsdag er der første møde i sponsorudvalget.

Fribilletter

På evalueringsmødet på Tunø blev der snakket om fribilletter, både på mødet med beboerne og med de erhvervsdrivende. Tunboerne bragte selv emnet op, da nogen oplevede at få flere billetter end der var brug for, og det generelt virkede til at de aftaler der lå, var forældede og ikke passede til Tunø i dag. Oprindeligt var meningen at de erhvervsdrivende fik billetterne til de medarbejdere de har under festivalen. Bestyrelsen besluttede at overgå til et nyt system, hvor der ikke længere deles fribilletter ud til de erhvervsdrivende på øen. I stedet skal de give os navnene på de medarbejdere, der skal have adgang til festivalen, og disse skrives så på akkrediteringslisten.

Nyt fra udvalgene.

Merchandise – Bestyrelsen har godkendt at Merchandise kan bruge Proforma som leverandør i år, da det vurderes at være det letteste og billigste i forhold til de varer vi allerede har på lager. Der skal stadig arbejdes på at finde en ny formand, men Majken har accepteret at tage 2017 med også, da der stadig ikke er fundet andre.

Bar – Der er afholdt møde med udvalgende. Der er kommet en ny teamleder, der sammen med Jens har hele det store telt. De er godt i gang allerede.

Pølsevogn – Pia og Pia har været ude og se på en ny pølsevogn vi vil få fra i år.

P-Mad – Heidi har lovet at tage sig af alt der udlånes fra Samsø festivalen, samt at sikre billedokumentation og laminering af skilte.

Madudvalgene – Der har været afholdt møde mellem alle madudvalgene. Der var meget utilfredshed med BC's levering af varer sidste år. Jannie og Pia skal undersøge om der kan anvendes en anden leverandør.

Nyt fra Tunø.

Peter, Bent, Pia, Jacob og Anita deltog i evalueringsmøde på Tunø. Først et åbent møde for alle beboere, og derefter med de erhvervsdrivende. Møderne gik rigtig godt, der var et flot fremmøde til dem begge, og en god stemning. Der var plads til kritik og diskussioner, men det blev holdt i en god tone og var meget konstruktivt.

Bent er blevet bedt om at skrive et indlæg til Tunø avis om mødet. Indlægget blev vist til bestyrelsen, og der var ingen indvendinger mod det der stod.

Festivalen har ikke været særlig synlig i Kulturby Aarhus 2017 reklamerne, men Odder har lovet at de fremadrettet også vil markedsføre Tunø Festivalen i den sammenhæng.

Der er kommet nyt kloaksystem på Tunø, der også påvirker festivalen. Der skal gives information indenfor de næste tre dage om hvordan systemet virker. Bent tager imod informationerne og videreformidler til VVS udvalget.

Evt.

Flere har henvendt sig om de kan få en stand på festivalen til at vise noget frem eller sælge noget. Bestyrelsen er enige om at der ikke er plads til mere på festivalpladsen, og at vi ikke vil have stande der tjener penge til kommercielle formål på pladsen.

Der er dog en der har henvendt sig og gerne vil sælge kunsthåndværk fra Tanzania på festivalen. Hun er formand for en NGO, der forsøger at bygge en skole i det nordlige Tanzania. På pladsen i dag har vi allerede Stiften teltet, som ikke bruges ret meget, til andet end opladning af telefoner. Bestyrelsen ser en mulighed i at få lidt kunst og farver ind i teltet, og samtidig støtte et velgørende formål. Peter melder tilbage at de gerne må komme og sælge deres ting på festivalen i år.